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Vragen van het lid
Snijder-Hazelhoff (VVD) aan de
minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over het bericht dat
LTO Noord Overijssel het overleg
over Natura 2000 heeft gestaakt.
(Ingezonden 29 september 2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Boeren staken overleg Natura
2000»1 en het bericht «Grote zorg
over Natura 2000»?2

2
Hoe beoordeelt u de stap van LTO3

Overijssel Noord?

3
Hoe kan het dat er nog steeds zoveel
onduidelijkheid is rondom het
stikstofkader, terwijl dit een
bepalende factor is voor de
ontwikkelingsruimte van de
veehouderij in en rondom Natura
2000-gebieden? Wie is er
verantwoordelijk om hierin
duidelijkheid te scheppen?

4
Acht u het zinvol en acceptabel dat in
de beheerplannen wordt opgenomen
dat melkveehouders technieken
moeten toepassen die nog niet
praktijkrijp zijn?

5
Hoe beoordeelt u de kans dat er
breed gedragen beheerplannen tot
stand komen en op welke termijn
denkt u dat deze worden vastgesteld?

6
Is het waar dat de provincie
Overijssel reeds nu heeft aangegeven
dat er een bedrag van € 270 miljoen
nodig is om Natura 2000 uit te
voeren, dit nog los van de
stikstofproblematiek ? Zo nee, wat
zijn dan de kosten? Zo ja, waaruit zal
dit gefinancierd dienen te worden en
wat zijn de bedragen die voor de
andere provincies nodig zijn?

1 Agrarisch Dagblad, 24 september 2009.
2 Nieuwe Oogst, 26 september 2009.
3 Land- en Tuinbouw Organisatie.
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